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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Výboru mestskej časti Západ konaného dňa 31. 5. 2023 o 14:00    
v zasadacej miestnosti Klientského centra mesta Trenčín. 

 

Prítomní poslanci: Ing. Tomáš Vaňo, Martin Barčák, JUDr., Mgr. Naďa Lorencová, Ing. Ladislav Paška, 
Neprítomní poslanci ospravedlnení: Mgr. Ľubomír Vavruš  

 
Garant VMČ:    Ing. arch. Pavol Guga  
Vedúci UM:    Ing. Róbert Hartmann  
Vedúca UMM:   Ing. Gabriela Vanková  
 
 

1. Otvorenie     
 

Zasadnutie VMČ Západ otvoril pán Ing. Tomáš Vaňo, predseda VMČ. Privítal všetkých zúčastnených. Skonštatoval, 
že VMČ Západ je uznášaniaschopný, sú prítomní 4 členovia. 
Navrhnutý program zasadnutia: 
 

1. Otvorenie. 
2. Prerokovanie žiadostí odborných útvarov. 
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého zasadnutia. 
4. Požiadavky občanov a poslancov. 
5. Rôzne. 
6. Záver. 

 
Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 4 za, súhlasí s predloženým programom zasadnutia.  

 
 

2. Prerokovanie žiadostí odborných útvarov   
 

Boli zaslané nasledujúce požiadavky na prerokovanie žiadosti:  
 

2.1 Žiadame Vás o vyjadrenie k predaju nehnuteľnosti – pozemku v k. ú. Hanzlíková na ulici Hlavná: 

pre  Rudolf Machara – novovytvorená C KN parc. č. 757/2 zastavané plochy a nádvoria o výmere 83 m2, 
odčlenená geometrickým plánom č. 54027802-035/2023 z pôvodnej C – KN parc.č. 757/1 za účelom 
majetkovoprávneho vysporiadania pozemku a scelenia s nehnuteľnosťami vo vlastníctve kupujúceho. 

Ide o zatrávnený pozemok nachádzajúci sa na ľavej strane cesty, ktorá vedie k cintorínu a za 
nehnuteľnosťami vo vlastníctve žiadateľa. Pozemok je pre tretie osoby ako aj Mesto Trenčín nevyužiteľný. 

Útvar stavebný a životného prostredia MsÚ v Trenčíne, Útvar mobility MsÚ v Trenčíne a Útvar územného 
plánovania Mesta Trenčín dňa 27.04.2023 odporučili predaj pozemku. V súlade so Zákonom č. 182/91 Zb. o majetku 
obcí v znení neskorších predpisov vlastník susedného pozemku (Ing. Radoslav Betík) súhlasí s odpredajom pozemku  
reg. C KN parc.č. 757/2 do vlastníctva Rudolfa Macharu. 

 

Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 4 za, odporúča odpredaj predmetnej nehnuteľnosti v zmysle 
predloženej žiadosti.  

 
 

2.2 Žiadame Vás o stanovisko k žiadosti Ing. Igora Hoštáka a Ing. Tomáša Váleka o predaj 
nehnuteľnosti –  pozemku v k.ú. Zlatovce vo vlastníctve Mesta Trenčín: 

- novovytvorená C-KN parc. č. 7/4 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 8143 m2 vytvorená geometrickým 
plánom č. 36335424-058-23 

za účelom scelenia susedných pozemkov a realizácie investičného zámeru v súlade s platným územným plánom 
mesta. 

Ide o pozemok v území priemyselnej zóny, ktorý je susedným pozemkom s pozemkami vo vlastníctve  
žiadateľov. Mesto Trenčín nemá na predmetný pozemok zabezpečený prístup z miestnej komunikácie, nakoľko sa 
nachádza za pozemkami vo vlastníctve žiadateľov. Za predmetným pozemkom sa nachádza lokálny biokoridor.   

Odborné útvary Mestského úradu v Trenčíne prerokovali predmetnú žiadosť dňa 27.4.2023 a predaj pozemku 
žiadateľom odporučili s podmienkou súladu s platným územným plánom pri investičnej činnosti a rešpektovania 
lokálneho biokoridoru. 

 

Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 3 za, jeden sa zdržal odporúča odpredaj predmetnej 
nehnuteľnosti v zmysle predloženej žiadosti.  



2 

 

 
2.3   Žiadame Vás o vyjadrenie k predaju nehnuteľnosti resp. zriadenie vecného bremena – na pozemku v k.ú. 

Záblatie na ulici Bratislavská: 
 

Pre  Michaela Bojtošová – časť C-KN parc. č. 801/114 orná pôda o výmere 11486 m2 evidovaný na LV č. 1, 
za účelom majetkovoprávneho vysporiadania časti pozemku, ktorý zabezpečí prístup k nehnuteľnosti vo vlastníctve 
žiadateľky. 
 

Ide o zatrávnený pozemok nachádzajúci na ulici Bratislavská, ktorý je zo severnej strany spojený s 
nehnuteľnosťou - pozemkom (reg. C KN parc.č. 801/584 o výmere 1941 m2) vo vlastníctve žiadateľky.  

Žiadateľka má záujem o odkúpenie časti pozemku vo vlastníctve Mesta Trenčín z parcely C KN parc.č. 
801/114 odčlenenej geometrickým plánom a to v konfigurácii šírka 3 m rovnobežne pozdĺž ul. Bratislavskej. Na 
pozemku by vznikla prístupová komunikácia k pozemku vo vlastníctve žiadateľky, resp. v alternatíve zriaden ia na 
takto odčlenenom pozemku – právo zodpovedajúce vecnému bremenu s vecnoprávnym charakterom ako právo 
prechodu peši a motorovými vozidlami, a to in rem v prospech každodobého vlastníka. Prístupovú komunikáciu by 
žiadateľka vybudovala ako investíciu na vlastné náklady a následne odovzdala po nadobudnutí právoplatného 
kolaudačného rozhodnutia v zmysle vzájomnej dohody do majetku Mesta Trenčín, s tým, že by na pozemku mala 
žiadateľka zriadené vecné bremeno. 

Útvar stavebný a životného prostredia MsÚ v Trenčíne, Útvar mobility MsÚ v Trenčíne a Útvar územného 
plánovania Mesta Trenčín dňa 27.04.2023 neodporučili predaj pozemku z dôvodu, že v zmysle platného ÚPN je 
pozemok definovaný na účel športu a v súčasnosti je taktiež využívaný na účely športu podľa zmluvných vzťahov. 
 Michaela Bojtošová listom zo dňa 12.04.2023 Mesto Trenčín požiadala o odstránenie bremena - drobnej 
stavby v podobe betónového kotviaceho stĺpa, ktorý zachytáva, resp. kotví sieťovinou na hranici pozemku v jej 
vlastníctve (reg. C KN parc.č. 801/584)  a pozemku vo vlastníctve Mesta Trenčín (C-KN parc. č. 801/114).  
Pani Vanková – Aj po odkúpení pozemku nebude jej pozemok prístupný z verejnej komunikácie, prístup by bol 
zabezpečený až po vybudovaní pripravovaného napojenia na Bratislavskú v spolupráci so súkromným investorom. 
V prípade nesúhlasu VMČ od žiadateľa nebudeme ani pýtať dopravné riešenie. Mesto nebude súhlasiť s prevodom 
komunikácie, ktorá by slúžila výhradne žiadateľke do svojej správy.  
Pán Barčák – Podľa návrhu žiadateľky by sme mali posunúť lapače lôpt, ktoré sme osádzali pred 5 rokmi a odpredať 
pás, s čím v žiadnom prípade nesúhlasíme. Okrem toho je tam riešená aj závlaha trávnika. Žiadateľka má možnosť 
napojenia na Bratislavskú hneď za zastávkou autobusu, je tam cca 5-6 m. Samozrejme so súhlasom ODI.  

 

Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 4 proti, neodporúča predaj nehnuteľnosti resp. zriadenie vecného 
bremena.  

 
 

2. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého zasadnutia. 
 
 

2942/2023 – Pani Lorencová - Je možné zabezpečiť, aby autobusy,  ktoré nezachádzajú do Rybárov, Záblatím iba 
prechádzajú mali pridanú zastávku „Rybáre“? Hlavne pre starších občanov je obťažné dochádzať na zastávku 
„Záblatská“. Je to pre nich ďaleko.     
odpoveď: 
UM - Nie, nie je to možné, rozbilo by to celý cestovný poriadok. 
  
2943/2023 - Pán Gabrhel - obyvatelia časti Orechové - Radlinského 266/24, Žabinská 315/36, Žabinská 295/37 z 
dôvodu zvýšeného pohybu detí a charakteru vedľajšej ulice, z dôvodu nedodržiavania max. rýchlosti a z dôvodu 
zvýšenia bezpečnosti žiadajú zabezpečiť spomaľovače rýchlosti. Súhlas dotknutých majiteľov rod. domov, pred 
ktorými majú byť umiestnené  - s umiestnením spomaľovačov súhlasia. Súhlasy dotknutých majiteľov sme doručili. 
JUDr. Lorencovej, poslankyni za MČ Trenčín. Prosíme o ich umiestnenie.     
odpoveď: 
UM - Áno, pani poslankyňa súhlas doručila pred mesiacom na útvar mobility, dopravný inšpektorát osadenie 
povolil, mesto spomaľovač objednalo a už sa čaká iba na jeho montáž, ktorá je zaradená v poradovníku spolu 
s ďalšími značkami a vodorovným značením. Vzhľadom na počasie a veľké množstvo objednaných značiek 
termín montáže nevieme odhadnúť.. 
 

2944/2023 - Pani Zajacová - Koryto Záblatského potoka bolo čistené, ale nie všetky časti. Práve časti, ktorých 
nevyčistenie spôsobuje vytopenie pivníc domov vyčistené nebolo – časť pri „mosteku“ ulica Rybáre. Neviem, kto toto 
čistenie zabezpečoval, prosíme o vyčistenie tejto časti, aby obyvatelia nemali škodu na majetku. 
odpoveď: 
USŽP - Požiadali sme o vyčistenie uvedeného úseku Záblatského potoka správcu – Slovenský 
vodohospodársky podnik š.p., Povodie stredného váhu Piešťany. 
 
2945/2023 - Pani Panáková, pán Ševčík: na ulici Na Kamenci pri Bille, po daždi tam na cyklotrase stojí voda. Mláka 
zasahuje aj meter do cesty na dĺžku až 5 metrov. Túto požiadavku dal 22.2.2023 aj pán Ševčík (pož. Č. 1895), 
odpoveď bola, že situáciu mesto rieši reklamáciou. V akom stave je táto reklamácia?    
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odpoveď: 
UI - Po obhliadke za dažďa sme dali vyčistiť vpuste v danej lokalite a neevidujeme mláky v takom rozsahu ako 
bolo v požiadavke uvedené. Situáciu budeme ďalej sledovať a zjednáme nápravu. 
 
2946/2023 - Pani Panáková: na ulici Na Kamenci pri Bille poklopy na kanalizačných šachtách pri prejazde aut 
trieskajú. Žiadame nápravu. 
odpoveď: 
MHSL - Hlučné poklopy reklamujeme u zhotoviteľa. 
 
2947/2023 - Pani Panáková, pán Breznický, pán Šumichrast: kedy bude otvorená cesta a sfunkčnená autobusová 
zastávka Na Kamenci pri realizovanej novostavbe oproti kultúrnemu domu? Potrebujeme, aby tu už konečne mohli 
chodiť autobusy č. 5 a 6. Požadujeme aktualizáciu odpovede na túto požiadavku. Už sa to ťahá 7 mesiacov, starí a 
chorí ľudia musia chodiť veľký kus na provizórnu zastávku bez lavičky a prístrešku. Provizórna zastávka je ďaleko a 
chodník je tam úzky, starší človek sa tam môže potknúť a spadnúť na cestu pod auto. Už teraz vy sa mohla zastávka 
presunúť, cesta je hotová, vyasfaltovaná, stačí, aby tam nestáli firemné autá.   
odpoveď: 
UM - Nevieme, jedná sa o súkromnú investíciu a súkromný majetok (cesta zatiaľ nie je skolaudovaná ani 
prebratá do majetku mesta). Pokúsime sa stretnúť s investorom a proces urýchliť. 
 
2948/2023 - Pani Panáková: je možné osadiť ku KD v Zlatovciach skrinku, kde by sa dali vyvesiť smútočné 
oznámenia? Prípadne by bolo možné použiť na tento účel jestvujúcu skrinku mestskej časti? Málokto ide na cintorín a 
nezvoní sa ani na kaplnke. 
odpoveď: 
UUP, UIS - Park pri KD v Zlatovciach bude predmetom komplexného riešenia, prostredníctvom projektovej 
dokumentácie revitalizácie tak, ako sú riešené aj iné vnútrobloky, resp. verejné priestory na území mesta. V 
rámci tejto projektovej dokumentácie budú preverené aj možnosti pre občerstvenie, prípadne iné prvky 
drobnej architektúry. Umiestnenie skrinky na smútočné oznámenia nepovažujeme za vhodné. Vývesku 
mestskej časti na dané účely nie je možné použiť. Tá slúži iba na úradné oznamy. 
 
2949/2023 - Pani Panáková: Na Zlatovskom cintoríne je stará lipa, rok čo rok 20 rokov bojujeme za to, aby sa táto 
lipa obrezala nie do výšky, ale aby sa zmenšil jej priemer.  Je tam veľa suchých konárov a lístia. 
odpoveď: 
UUP, MHSL - Na strome bol vykonaný odborný zdravotný rez a lokálna redukcia z dôvodu stabilizácie 
certifikovaným arboristom, drevina bola zabezpečená dynamickou väzbou v hornej úrovni. Orezy boli 
vykonané v  roku 2018 a v roku 2021. Strom bol v rámci odborného posudku vyhodnotený ako na stanovišti 
vhodný a dlhodobo udržateľný. Jedná sa o dlhovekú drevinu s vysokou spoločenskou hodnotou. 
Padanie plodov, listov a menších konárov z listnatých drevín je prirodzeným fyziologickým javom a nie je 
dôvodom pre hlboký orez, ktorý by tento problém vyriešil. Hlboký zásah, ktorý by vyriešil problém s 
padajúcim lístím, menšími konármi a plodmi by bol poškodením dreviny v zmysle § 22 vykonávacej vyhlášky 
č.170/2021 Z. z. k zákonu č.543/2002 Z.z. o ochrane prírody a krajiny v znení neskorších predpisov. 
Poškodenie dreviny je priestupkom alebo v mnohých prípadoch až trestným činom. Závisí od spoločenskej 
hodnoty dreviny. Takýto zásah by narušil stabilitu dreviny a strom by sa tak stal bezprostredne ohrozujúcim. 
Je tiež potrebné si uvedomiť, že každý rez je pre strom stresujúcim faktorom a neuvážený a neodborný rez 
spôsobí, že strom je oslabený. Vytvoria sa rany, ktoré sú vstupnou bránou pre patogény a následkom 
takéhoto neodborného rezu je zhoršenie zdravotného stavu dreviny a zvýšenie prevádzkového rizika. Po 
silnom zásahu sa na strome začne vytvárať tzv. sekundárna koruna.  Sekundárne výhony rastú enormne 
rýchlo, takže pôvodná snaha o redukciu veľkosti koruny je v priebehu pár rokov zmarená - koruna často 
dorastá do pôvodnej veľkosti. Takáto koruna má podstatne nižšiu stabilitu a strom sa stáva bezprostredne 
ohrozujúcim. 
               Zdravotný rez, ktorý bol na strome vykonaný sa môže opakovať v minimálnej intenzite 5-15 rokov v 
závislosti na aktuálnom stave dreviny. Pri takomto reze nedochádza k viditeľnému narušeniu habitu stromu, 
ponechanie drobných suchých vetví v korune nie je považované za chybu. Danú problematiku upravuje  STN 
83 7010 Ochrana prírody. Ošetrovanie, udržiavanie a ochrana stromovej vegetácie a tiež a tiež Arboristický 
Štandard 1 Rez stromov. Stromy je možné orezávať len v zmysle týchto predpisov. 
Momentálne teda nie je v zmysle platnej legislatívy strom možné viac orezávať. 
 
2950/2023 - Pani Habánková : požadujeme zabezpečenie možnosti umiestnenia (zavesenia) venca pod pamätnú 
tabuľu Prháčka na objekte KD. 
odpoveď: 
UIS - Oslovíme kamenára so žiadosťou o realizáciu uchytenia venca pod pamätnú tabuľu. 
 
2951/2023 - Pán Breznický: požadujeme zabezpečenie možnosti občerstvenia pre návštevníkov parku pri KD v 
Zlatovciach. 
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odpoveď: 
UUP - Park pri KD v Zlatovciach bude predmetom komplexného riešenia, prostredníctvom projektovej 
dokumentácie revitalizácie tak, ako sú riešené aj iné vnútrobloky, resp. verejné priestory na území mesta. V 
rámci tejto projektovej dokumentácie bude preverená aj možnosti pre občerstvenie. 
 
2952/2023 - Pán Jánsky: Na  Orechovskej ulici na úseku medzi ul. M. Slovenskej a Chotárnou je chodník pri starom 
cintoríne. Nebolo by vhodné jeho predláždenie? 
odpoveď: 
MHSL - Opravu povrchu chodníka zaradíme do zoznamu objektov stavebnej údržby. 
 
2953/2023 - Pani Habánková : pri kultúrnom dome v Záblatí je kontajner na šatstvo, okolo ktorého je bordel. Nedal 
by sa premiestniť niekde inde?  Ľudia tam skladajú rôzne veci, aj televízory a iný elektroodpad.   
odpoveď: 
USŽP - Bohužiaľ neporiadok robia občania, nie dané miesto. Táto lokalita je pred rekonštrukciou, pri KS 
Záblatie je naplánovaný parčík a v rámci projektu je navrhnuté aj miesto pre nádoby na textil, príp. sklo a 
elektroodpad. 
V prílohe situácia vrátane zmeny vjazdu. 
 
2954/2023 - Pán Jánsky: pri kultúrnom dome v Istebníku je kontajner na sklo. Už pred rokom sme žiadali jeho 
premiestnenie, napríklad ku kontajnerom na Majerskej, kde je na to dosť miesta. Problém je aj v tom, že do kontajnera 
hádžu sklo aj obyvatelia Súče a Hrabovky, zastavujú tam autá a tým brzdia premávku na Istebníckej.   
odpoveď: 
USŽP - Na požiadavku opakovane odpovedáme. Už niekoľkokrát sme prechádzali danú lokalitu  aj s 
obyvateľmi tejto časti. Pre nádoby na sklo sa v tejto lokalite nenašlo iné vhodnejšie miesto a navyše aktuálne 
stojisko nádob na sklo považujeme za primerane donáškovo dostupné. V zmysle vyhlášky k zákonu o 
odpadoch by nádoby na sklo mali byť umiestnené v primeraných dostupných vzdialenostiach približne do 
150 m. Kontajnery na triedený odpad na ul. Majerská už nie sú, boli stiahnuté a nebudeme umiestňovať 
nádobu na sklo  niekomu k domu. Navyše na takýto návrh sa sťažovali susedné domy. 
To že využívajú nádoby na sklo aj občania „Súče“ je ničím nepodložená informácia. Občania Hrabovky, 
Hornej či Dolnej Súče majú vo svojich obciach urobené veľké hniezda na triedený odpad a cestou majú 
niekoľko oveľa ľahšie prístupných nádob na sklo. Ak aj by nádoby využívali prispievajú tým k vyššej miere 
triedenia nášho mesta a tým k nižším poplatkom za  uloženie odpadov na skládke, takže by to bolo pre mesto 
len prínosné. 
 
2955/2023 - Pani Blašková: Požadujeme zníženie rýchlosti na Vlárskej pri Santose (Autolip), zriadenie riadneho 
prechodu pre chodcov alebo lepšie označenie a osvetlenie jestvujúceho. Ráno cez špičku tam stojíme 10-15 minút, 
žiadne auto vám nezastaví.  Ďalej je síce prechod, ale nie je poriadne onačený. Pomohlo by možno aj pripravované 
meranie rýchlosti mestskou políciou. 
odpoveď: 
UM - Zníženie rýchlosti na tejto ceste je v kompetencii Trenčianskeho samosprávneho kraja - je to tranzitná 
cesta II. triedy. Priechod tu zriadený je - je riadne označený - dokonca nad rámec TP117, takže nevieme čo má 
pani Blašková na mysli pod riadnym priechodom - nemáme pocit že jestvujúci priechod je neriadny. 
Osvetlenie priechodu nie je v rozpočte na rok 2023. Na osvetlenie nie je pripravená ani projektová 
dokumentácia. Ak poslanci presunú potrebné financie na túto investíciu, mestský úrad dá osvetlenie 
vyprojektovať a povoliť. 
 
2956/2023 - Pani Blašková: Na námestíčku na Radlinského a Žabinskej je postavený kontajner na šatstvo často tam 
býva neporiadok.  
odpoveď: 
USŽP - Bohužiaľ neporiadok robia občania. Nádoby na textil sú pravidelne vyvážané a firma, ktorá 
zabezpečuje ich vývoz pravidelne stojisko dočistí. Triedený zber textilu bude od 1.1.2025 v zmysle zákona o 
odpadoch povinný, takže nádoby na textil sú potrebné. Navyše aj vďaka množstvám vytriedeného textilu 
dosahujeme vyššiu úroveň vytriedenia a tým nižšie poplatky za uloženie odpadov na skládke. 
 
2957/2023 - Pani Panáková: pri reštaurácii Bosco smerom Na Vinohrady končí chodník, blízko cesty má oplotenie 
majiteľ pozemku.    
odpoveď: 
UM - Áno končí. Áno je tam oplotenie. Akurát to nie je žiadna požiadavka ani otázka.  
 
2958/2023 - Pán Ševčík - pred domom Vlárska 51 je na chodníku veľký výtlk, už som dostal odpoveď že je to v 
zásobníku opráv, týmto by som chcel vedieť, kedy sa oprava bude realizovať. 
odpoveď: 
MHSL - Opravu máme v pláne realizovať do konca 6.2023.  
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2959/2023 - Pán Ševčík - Na Majerskej 10 m za Jahodovou v smere na Jánošíkovu bola zrealizovaná rozkopávka 
(asi havária TVK), cesta sa začína trhať, odporúčame uplatnenie reklamácie.    
odpoveď: 
MHSL - Povrch cesty je po životnosti a je nutná celková rekonštrukcia, dovtedy bude MHSL vykonávať 
lokálne opravy.  
 
2960/2023 - Pán Ševčík - kedy bude TSK vyznačovať VDZ na Hanzlíkovskej (súvislosť s otočom - prechod pre 
chodcov Na dolinách - Hanzlíkovská)? 
odpoveď: 
UM - Nevieme, nie sme TSK.  
 
2961/2023 - Pán Ševčík - tento rok nebola zimná údržba vopred oznamovaná, zostali na komunikáciách neupratané 
miesta. Budú sa ešte dočisťovať? Napríklad Dolné pažite, Ružová ulica,...    
odpoveď: 
MHSL - Čistenie komunikácií po zimnej údržbe je realizované s prenosným dopravným značením  na 
vyznačených  parkovacích miestach. Vzhľadom na to že v zámostí nie je zóna parkobvania, vodiči často 
parkujú v rozpore s cestným zákonom sa snažíme dočisťovať opakovaným čistením. 
Ulica Dolné pažite bola vyčistená v rozsahu ktorý spadá pod správu mesta (od Záblatskej smerom k poľu) . 
Ostatné časti má v správe Slovenská správa ciest.  
 
2962/2023 - Pán Ševčík - aká bola pokuta uložená firme zabezpečujúcej zimnú údržbu? 
odpoveď: 
MHSL - Výška pokuty je predmetom rokovaní medzi mestom a dodávateľom služby. 
 
2963/2023 - Pán Breznický - Na ulici Chotárna - Na záhumní je chodník zdvihnutý cca 40cm. Požadujeme jeho 
opravu. Po chodníku sa nedá prejsť. 
odpoveď: 
MHSL - Opravu chodníka zaradíme do zoznamu prác, predpokladaný termín realizácie ja do konca 8.2023. 
 
2964/2023 - Pán Ševčík - Chcem sa spýtať, v akom štádiu je osadenie autobusového prístrešku na zastávke Záblatie 
cintorín? (požiadavka č . 1093 z 26.1.2022, č. 1818  z 25.1.2023 ). 
odpoveď: 
UM - V priebehu tohto roka bude prístrešok osadený. 
 
2965/2023 - Pán Ševčík - Nový dopravca má zle riešené umiestnenie cestovných poriadkov nad lavičkami, najhoršie 
je to na Hasičskej ulici, kde cestovné poriadky nie sú osvetlené, je to zlé riešenie hlavne pre ľudí so slabším zrakom.  
Počíta sa s elektronickými tabuľami na najfrekventovanejších autobusových zastávkach? 
odpoveď: 
UM - Umiestnenie v prístreškoch je úmyselné - žiadali to poslanci pri zadávaní súťažných podmienok z 
dôvodu, aby človek počas dažďa mohol poriadok čítať v suchu. Áno elektronické tabule sa budú osadzovať. 
 
2966/2023 - Pán Ševčík - ako to vyzerá s doasfaltovaním chodníkov na Hollého ulici? 
odpoveď: 
MHSL, UI - Výmena asfaltového povrchu prístupových chodníkov ku vchodom na Hollého ulici sa bude 
realizovať v letných mesiacoch 2023. 
 
2967/2023 - Pán Ševčík - ako to vyzerá s riešením situácie na cyklotrasách pri ZŠ Veľkomoravská? Pôvodná 
odpoveď bola, že sa občania majú obrátiť so žiadosťou o pomoc na policajný zbor. Pýtam sa, koľko krát sa MsP ako 
inštitúcia obrátila so žiadosťou o pomoc na policajný zbor.     
MSP - Mestská polícia vykonáva v rámci svojich personálnych možností kontrolu dodržiavania zákazu 
zastavenia a státia na cyklocestičkách na celom území mesta, avšak vzhľadom k rozsahu úloh nie je možné 
vykonávať tieto kontroly pravidelne a obdobne je na tom aj Policajný zbor SR. 
 
2968/2023 - Pán Ševčík - parkovisko pri Úspechu na Zlatovskej - po daždi je jazero. VMČ - dôrazne požadujeme 
dostatočné odvodnenie parkoviska. 
odpoveď: 
MHSL - Parkoviská pri Úspechu nie sú v správe mesta Trenčín. 
Čo sa týka križovatky na ulici Zlatovská smerom za Úspech, máme naplánovanú opravu dažďovej vpuste do 
konca mája 2023. 
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3. Požiadavky občanov a poslancov. 
 

Pán N. Ševčík poslal svoje požiadavky č. 3030-3039/2023 v deň konania zasadnutia.  
 
3030/2023 - Pán Ševčík - Žiadam o dočistenie Ružovej ulice po zimnej údržbe. 
 
3031/2023 - Pán Ševčík - Žiadam odpoveď (keďže v otázke ID číslo 2945 bola nekomplexná odpoveď), že či ulica Na 
Kamenci bola reklamovaná u zhotoviteľa? Reklamovala sa aj prasklina na ceste neďaleko vjazdu na parkovisko k 
Bille? 
 
3032/2023 - Pán Ševčík - Ako pokračuje vyjednávanie medzi mestom Trenčín a firmou Begbie ohľadne nezvládnutej 
situácie počas zimnej údržby? Bola už stanovená výška pokuty, ak áno v akej čiastke? 
 
3033/2023 - Pán Ševčík - Žiadam o osadenie prístrešku na zastávke Pod Privádzačom. Nakoľko rozvoj mesta v tejto 
časti si plnohodnotnú zastávku zaslúži. 
 
3034/2023 - Pán Ševčík - Kedy bude predstavený nový grafikon MHD a odkedy ho bude môcť verejnosť 
pripomienkovať? 
 
3035/2023 - Pán Ševčík -  Žiadam o vysvetlenie, že prečo je v zápisnici z VMČ Západ zo dňa 26.04.2023 v 
Zlatovciach uvedené, že poslanec Barčák bol neprítomný? Nakoľko prítomní občania, aj Vy osobne viete a máte k 
tomu aj hlasový záznam, že pán Barčák bol prítomný na VMČ a aktívne sa zapájal. 
 
3036/2023 - Pán Ševčík - Kedy mesto plánuje začať obnovu chodníka pri výjazdoch zo starého cestného mosta (t.j. 
na tej strane mosta, kde SSC už obnovila chodníky) smerom na ulicu Ľ. Stárka a smerom ku Hviezde? Je to tam v 
dosť zlom stave.  
 
3037/2023 - Pán Ševčík - K odpovedi ID 2967 by som poprosil doplniť informáciu od MsP, aby upresnila to na čo som 
sa v otázke aj pýtal, že koľkokrát sa oficiálnou cestou obrátila na Policajný zbor o súčinnosť pri kontrole dodržiavania 
zákazu zastavenia na cestičkách pre cyklistov? Viem, že personálne nie je ani Váš, ani Policajný zbor v ideálnom 
stave. 
 
3038/2023 - Pán Ševčík -  Kedy sa začnú riešiť výtlky na komunikáciách v MČ Západ? 
 
3039/2023 - Pán Ševčík - K otázke k ID 2947 sa chcem spýtať ako pokročili rokovania s investorom, aby došlo k 
sfunkčneniu zastávky Na Kamenci pre spoje MHD číslo 6 a 5?  
Pán Breznický: Opätovne požadujeme sprevádzkovanie otoča  a autobusovej zastávky Na Kamenci. Tento otoč je už 
8 mesiacov blokovaný rozostavanou stavbou polyfunkčného objektu. 
Pán Hartmann: Podľa mojich informácií je potrebné na dokončenie polyfunkčného objektu ešte dva mesiace, je 
potrebné ešte zrealizovať zateplenie objektu a hlavne tam ešte nie je zrealizované parkovisko, ktoré má byť súčasťou 
prevádzky. Pri jeho výstavbe bude cesta úplne zablokovaná. Bola by možná dohoda s investorom, ale to by tam 
musel niekto stáť a koordinovať pohyb stavebných strojov.      
Skúšali sme možnosť otáčania autobusov cez Hlavnú a Na záhrade, ale tam sa autobusy neotočia.   
Pán Vaňo, Barčák – pôjdeme za investorom na osobné stretnutie a budeme sa to snažiť vyriešiť.  
 
3040/2023 - Pani Pšenčíková : Na Piešťanskej ulici sa asfaltovali chodníky, do zemníkov tam sadili stromy. Pred 
našim domom jeden zemník zostal voľný, nie je ani zaasfaltovaný, nie je tam ani strom, ktorý vyschol pri realizácii 
Piešťanskej. Po daždi autá parkujú pred našim domom jazdiace cez chodník roznášajú blato. Po komunikácii s MHSL 
sme sa dozvedeli, že oni na vysadenie stromu nemajú vyčlenené financie, o nich rozhodujú poslanci. Požadujeme 
buď zaasfaltovanie zemníka alebo vysadenie stromu. 
Pán Vaňo – VMČ odporúčajú výsadbu stromu, je možné to zrealizovať aj v rámci náhradnej výsadby.  
Pani Pšenčíková : Na Veľkomoravskej hneď za križovatkou s Piešťanskou sú široké chodníky, na ktorých parkujú  
autá. Tie parkujú čiastočne aj na ceste, niekedy býva prejazd po Veľkomoravskej problematický. Nie je možné 
vyznačiť parkovacie miesta na týchto širokých chodníkoch dopravným značením? A nie je možné vybudovať 
parkovisko na trávnatej ploche pri našom dome z bočnej strany?     
Pán Barčák – parkovanie na chodníkoch budeme musieť zlegalizovať, nakoľko tam parkujú desiatky aut. Spomínaná 
verejná zeleň vedľa bytového domu zostane zachovaná.   
 
3041/2023 - Pani Pšenčíková : V akom stave je projekt "Trenčiansky Luh"? Požadujeme aspoň pokosenie vysokej 
trávy v priestore "pláže". 
Nepotrebujeme tam riešiť ihriská, stačia nám lavičky a pokosená tráva.  
Pán Barčák – sľúbil som, že keď skončím PN, čo je dnes, začnem sa týmto problémom zaoberať. S hlavným 
architektom som dohodnutý, že vám do prázdnin dám informáciu, v akom je tento projekt stave. Toto územie chceme 
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zušľachtiť aj v koordinácii s ochranármi v duchu pôvodnej myšlienky, časť územia nazývaná „Pláž“ bude mať 
parametre, o ktorých ste hovorili. Chceli sme hneď robiť čiastočný zásah, ale aj po stretnutí s ľuďmi sa vykryštalizoval 
problém v súčasnosti nevyhovujúceho prístupu pre ľudí, ktorý lokalitu bezprostredne užívajú, je potrebné vybudovať 
prístup do územia pre kočíky, bicykle a starších ľudí. Jestvujúce schodisko je z tohto pohľadu nepoužiteľné. Vyplynula 
z toho investičná akcia, na ktorej financovaní sa budú musieť súčasní poslanci dohodnúť.     
 
3042/2023 - Pani Pšenčíková : Požadujeme zabezpečenie údržby parku pri Úspechu. Vyzerá to tak, že už druhý rok 
sa o park nikto nestará. Sú tam aj vyschnuté stromčeky.  
Chodievam tam pravidelne, nevidím žiadnu starostlivosť o zeleň. Rastie tam burina. 
Pán Barčák – dostaneme stanovisko od MHSL, zavolám pánovi Kadákovi, zistím skutkový stav.  
 
Pán Vaňo: Pri realizácii parkovísk na Kvetnej sme sa bavili o prístupe do vnútrobloku v prípade požiaru. Projekt však 
s prejazdným prístupom pre hasičov neuvažuje, sú tam všade parkovacie miesta. Na základe požiadavky jednej 
občiansky sa pýtam, či nie je možné uvoľniť 1-2 parkovacie miesta?   
Pán Hartmann: Hasiči si vedia zabezpečiť prístup odtiahnutím auta a dokážu urobiť zásah do vzdialenosti 100 
metrov.   
Pán Paška: Hasiči sa vyjadrovali aj k projektu parkovísk, keby tam bol problém, PD by neodsúhlasili. 
 
3043/2023 - Pán Vaňo, pani Lorencová: Požadujeme, aby sa v novom grafikone MHD uvažovalo s predĺžením liniek 
MHD až k otoču na ul. Rybáre. Kedy bude hotový nový grafikon? 
Pán Hartmann: Ešte ho nemám k dispozícii, mal som ho mať do konca mája, dúfam, že bude do konca júna. Mám 
síce čiastkové veci, ale čakám na celok, ku ktorému potom dáme svoje pripomienky, o ktorých budeme rokovať.    
Momentálne predĺženie liniek nie je možné vzhľadom na ich celkové nadväznosti.  
Problém Zámostia je ten, že na prepojenie každej časti Zámostia s každou časťou mesta bez prestupovania by bolo 
potrebných veľké množstvo liniek. Tlačím na to, aby to bol prestupný grafikon, s prestupom napríklad pri Úspechu.  
Použitím menších autobusov sa náklady neznížia.  

 
3044/2023 - Pán Paška, (pán Maretta): mám podnet od občana na pravidelné upratovanie podjazdu pri Old Herolde. 
Chodím tadiaľ denne a stále tam vidím odpadky na konštrukcii podjazdu. Dva krát za rok by tam na hodinu mohla 
nastúpiť upratovacia čata. Je potrebné tento chodník zaradiť do harmonogramu upratovania.   
 

 
4. Rôzne 

 
V bode rôzne neboli prerokované žiadne veci. 

     
 

5. Záver 
 

Predseda VMČ Západ pán Vaňo poďakoval „končiacemu“ vedúcemu UM pánovi Hartmannovi za dlhoročnú 
spoluprácu v prospech mesta Trenčín, bude chýbať jeho prístup a ochota zúčastňovať sa aj našich večerných 
stretnutí s občanmi. Na záver ukončil zasadnutie. 
Najbližšie zasadnutie VMČ ZÁPAD sa bude konať podľa harmonogramu 28. júna 2023 o 16.00 v KS v Istebníku deň 
po zasadnutí MsZ.  
 

 
 
 
 
Zapísal: Ing. arch. Pavol Guga                                                                Ing. Tomáš Vaňo, 
V Trenčíne dňa 31. 5. 2023                                                           predseda VMČ Západ 


